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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO
SVET KS LJUBNO

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel. 031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000

Št. dok.: P- 109/2024

Ljubno, 18. 9. 2024

ZAPISNIK 12. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,
ki je bila v sredo, 18. septembra 2024 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Miran Dežman, Marija Habjan, Vilko Praprotnik,
Dejan Šparakl, Sonja Vengar in Milan Potočnik

Matjaž Toman in Bojanka Bec opravičeno odsotna.

Prisotni še: Ana Cestnik Razboršek, tajnica Krajevne skupnosti Ljubno

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS Ljubno
2. Poraba sredstev za investicije v teku ter predlog novih za izvedbo do konca leta 2024
3. Predstavitev osnutka proračuna za leto 2025
4. Prispela pošta
5. Razno

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.

K 1. točki: Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS Ljubno

SKLEP 1: Ga. Pavla Bassanese opomni, da je na letošnji proslavi ob krajevnem
prazniku domači pevski zbor nastopil brezplačno. S tem, pravijo, sami nekaj prispevajo za
svoj domači kraj. Vsi prisotni člani sveta se s predlaganim strinjajo in zapisnik potrdijo.

K 2. točki: Poraba sredstev za investicije v teku ter predlog novih za izvedbo do
konca leta 2024

Na razpolago je še približno 30.000 €, ki jih je potrebno porabiti do konca leta. Ga.
Pavla Bassanese vpraša, če se lahko prenese na naslednje leto, vendar ji ostali člani
razložijo, da to ni mogoče. Projekt mora biti izveden v tem letu.
G. Milan Potočnik opomni, da se je bilo v planu čiščenje brežine v Otočah pri g. Štularju.
Vendar se je pozanimal in g. Štular ni več lastnik zemljišča. Zemljišče je odkupila občina in
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naj na občini poskrbijo za čiščenje vej in ostalih naplavljenih odpadkov, ki jih ob večjih
količinah padavin nanesejo narasle vode.
Ciprese so urejene le na to stran parkirišča pri mrliških vežicah, tam kjer je cesta. Na stran
od železniški progi pa jih komunala ni uredila. Pri novem delu so ciprese lepo ozelenele, le
eno je potrebno zamenjat, ker se je posušila. Podjetje Gradbene storitve Bešter bo
poskrbelo za zamenjavo le-te.
G. Miran Dežman predlaga, da se na mrliških vežicah v Otočah zamenja streha. Občina je
solastnik, zato je potrebno predlagati, da KS založi denar za menjavo in občina vrne
naslednje leto. Na občino bomo poslali dopis s tem predlogom. Predračune za streho bo
pridobil g. Miran Dežman.
Gradbene storitve Bešter bo nasul celotno širino makadamske ceste na ljubenskem polju.
Pesek je že pripravljen in ga bo za KS priskrbela Komunala Radovljica. Iz občine smo
pridobili seznam lastnikov zemljišč za ureditev ceste. G. Vilko Praprotnik predlaga, da se
čimprej skliče sestanek z lastniki zemljišč mimo katerih poteka makadamska cesta. Poslalo
se jim bo dopis z datumom do katerega se lahko opredelijo ali se strinjajo ali ne, da se cesta
ureja na njihovih zemljiščih. G. Dejan Šparakl bo poslal dopise vsem lastnikom zemljišč.
Rok za opredelitev bo do 10. oktobra 2024. Svojo odločitev lahko sporočijo po elektronski
pošti ali pisno. V kolikor do tega datuma ne sporočijo svoje odločitve se smatra, da se s
predlogom ureditve ceste strinjajo.
Cesta od Beca do Habjana nima javne razsvetljave. Krajani so pripravljeni odstopiti zemljo
za postavitev svetilke. Pobudnica ga. Fjačko.
Na začetku vasi Praproše iz smeri Ljubnega pri klopci ni luči. Pobuda ga. Sonje Vengar.
Jašek kanalizacije pri hišni številki Ljubno 43 je potrebno popraviti. Ga. Pavla Bassanese
meni, da je to delo občine. G. Dejan Šparakl poda odgovor, da imamo kanalizacijo v
upravljanju KS, moramo vsa vzdrževanja urediti in financirati sami. Imamo ponudbe za
boljši jašek, ki ima nosilnost 40 ton. Potrdijo predračun od ponudnika Žana Podpečana s.p..
Pregledat je potrebno še ostale kanalizacijske jaške v KS in pripravijo oceno stroška
popravila. Krajani se pritožujejo tudi nad smradom iz jaškov. To bi lahko rešili z namestitvijo
mrež proti neprijetnim vonjavam. Pošlje se dopis na komunalo.
Ljubno 57 do 60 pregled kanalizacijskih poti. Krajan se je pritožil nad neurejenim izpustom.
Vprašanje ga. Marije Habjan je bilo zakaj ni omejitve za kamione. Praproše ima omejitev 7,5
t, tako bi želeli tudi za druge vasi.
G. Milan Potočnik predlaga pregled in določitev hidrantov v vasi Otoče.
G. Vilko Praprotnik meni, da je potrebno naročiti zalivke na asfaltu, da se zalijejo razpoke in
pokrpa asfalt po celi krajevni skupnosti. Pošlje se dopis županu občine Radovljica za
ureditev cest.
V pisarni KS je sedaj priklopljen internet. Pogodbo smo sklenili z najugodnejšim
ponudnikom A1.

SKLEP 2: Člani sveta potrdijo soglasno, da se pošlje vabilo direktorju komunale
Radovljica in županu Občine Radovljice glede prevzema kanalizacijskega omrežja
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K 3. točki: Predstavitev osnutka proračuna za leto 2025

G. Dejan Šparakl predstavi članom osnutek proračuna za leto 2025, ki so ga pripravili
na Občini Radovljica v sodelovanju s KS Ljubno:

Ni nujno, da se porabi po seznamu, lahko se denar drugače razporeja.

SKLEP 2: Člani sveta potrdijo soglasno osnutek proračuna za leto 2025

K 4. točki: Prispela pošta

Krajan iz Otoč se je pritožil nad internetno povezavo in televizijskim prenosom v KS
ter vprašal kdaj bo optika. G. Dejan Šparakl mu je poslal odgovor, ki je objavljen na spletni
strani občine Radovljica: Predstavitev projekta RUNE – gradnje širokopasovnega optičnega
omrežja na podeželskih območjih. Ga. Sonja Vengar izpostavi, da Praproše niso omenjene
v Rune. Internetna povezava v Praprošah in Brdu je zelo slaba, zato so krajani zbirali
podpise, da se to uredi. Obljubljeno je bilo, da bodo položili električni in optični kabel. Trasa
naj bi potekala od Peračice do Praproš naprej do Brda.
Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Radovljica, Škofja Loka, Medvode in Naklo (MIR)
so poslali odgovor na dopis o oviranju preglednosti na občinskih cestah zaradi razraščanja
vegetacije. Zadevo si bodo ogledali in ukrepali.
Komunala Radovljica je poslala odgovor o problematiki ekoloških otokov. Zapisali so, da
dobijo veliko pritožb na to temo in da je to odraz krajanov in ne nedela komunale. Potopni
zabojniki zaenkrat še niso mogoče, ker nimajo primernih vozil, zabojnikov in finančnih
sredstev za nakup le-teh. Člani sveta se strinjajo, da so velik problem turisti ne toliko
domačini.
G. Dejan Šparakl prebere elektronsko sporočilo, v katerem občina Radovljica prosi za
podatke o številu grobov na obeh pokopališčih Ljubno in Otoče.
G. Dejan Šparakl predlaga, da se organizira tečaj o uporabi defibrilatorja. Ga. Marija Habjan
bo vprašala Rdeči križ in predlaga da se vpraša še gasilce. G. Dejan Šparakl bo sklical tečaj
za vse občane Krajevne skupnosti. Tečaj se bo organiziral v več skupinah.
Ga. Sonja Vengar omeni, da je oglasna deska v Praprošah prenizko in bi jo bilo potrebno
dvigniti.
Krajani Ljubnega so zaprosili za dodatno oglasno desko. Ga. Marija Habjan našteje 5
oglasnih desk. Podan je bil predlog za tablo na elektro transformatorju. Pošlje se dopis na
elektro, če dovolijo, da se obesi oglasna deska na njihov transformator.



4

K 5. točki: Razno

Ni bilo predlogov.

Seja je bila zaključena ob 20:40 uri.

Zapisala: Ana Cestnik Razboršek

Dejan Šparakl

Predsednik KS Ljubno
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